



BUILDING AND HOME AUTOMATION SOLUTIONS

ABB-Welcome IP

Release Note Firmware

[Click here for English Release Note](#)

[Klicken Sie hier für die Softwareinformation auf Deutsch](#)

<https://new.abb.com/low-voltage/products/building-automation/product-range/abb-welcome>

We reserve the right to make technical changes or modify the contents of this document without prior notice. ABB shall in no case be liable under, or in connection with, the document towards any person or entity, to which the document has been made available, in view of any damages or losses - irrespective of the legal grounds.

In particular ABB shall in no event be liable for any indirect, consequential or special damages, such as – but not limited to – loss of profit, loss of revenue, loss of earnings, cost of capital or cost connected with an interruption of business. With regard to purchase orders, the agreed particulars shall prevail. © Copyright 2020 ABB. All rights reserved



BUILDING AND HOME AUTOMATION SOLUTIONS

ABB-Welcome IP

Release Note Firmware

Product name	Welcome IP Mini Video Outdoor Station ID/Desfire --- H813..P.-A-..
Product type	H81313P1-A, H81313P2-A, H81363P1-A, H81363P2-A, H81364P1-A
Order code	2TMA130010A0001
	2TMA130010A0003
	2TMA130010A0004
	2TMA130010A0006
	2TMA130010A0007
	2TMA130010A0009
	2TMA130010A0010
	2TMA130010A0012
	2TMA130010A0013
	2TMA130010A0015
Latest change	Firmware Update, June 2025

Current Status:

Product Type	Order Code	Website	Firmware
H813..P.-A-..	2TMA130010A0001 2TMA130010A0003 2TMA130010A0004 2TMA130010A0006 2TMA130010A0007 2TMA130010A0009 2TMA130010A0010 2TMA130010A0012 2TMA130010A0013 2TMA130010A0015	Link	Firmware: 1.14

NOTE:

We recommend ensuring that devices are always installed and operating using the latest firmware and software versions. Claims for defects or damages due to the use of software or firmware versions that have not been kept up to date will not be accepted.

FIRMWARE

Product Type	Version	Release Date	Updates and Release Notes
H813..P.-A-..	V1.14	June 2025	New Feature: The surveillance function can now be activated or deactivated from SmartAP when the device operates as building outdoor station or gate station. Bug Fixes: Fixed a bug where the device could unexpectedly switch from DHCP mode to Legacy mode after reboot.
H813..P.-A-..	V1.12	January 2025	New Features: • Simplified Network Structure: All Welcome IP devices can be connected to the same switch. Separate networks are therefore no longer necessary. This reduces the installation complexity for the installer and integrator. • Welcome IP devices now support dynamic addressing (DHCP), static / customizable or ABB legacy mode (existing algorithm based on the physical address). • Group Call: Indoor stations can now be grouped, allowing each group to have a dedicated call button on the outdoor station. • Call forwarding: Door calls can be forwarded to another indoor station if needed. Up to 10 different call forwarding options can be defined, including time profiles. • Custom Call Button Assignment: Physical call buttons on outdoor stations can now be assigned to indoor stations in a user-defined order. • Added support of elevator controlling. To use the new features, the following firmware versions must be installed on the terminals ▪ IP Touch 10 V3.05* (Updated UI*) ▪ IP Touch 7 V3.0* (Updated UI*) ▪ IP Touch 10 V2.53 ▪ IP Touch 7 V2.53 ▪ IP Touch Lite V1.12 ▪ Audio IP V1.25 ▪ Outdoor Station V1.55 ▪ Outdoor Station Mini V1.17 ▪ Smart Access Point V6.59



HAUS- UND GEBÄUDEAUTOMATION

ABB-Welcome IP

Freigabemitteilung Firmware

Produktname	Welcome IP Außenstation Video Mini ID/Desfire --- H813..P.-A-..
Produkttyp	H81313P1-A, H81313P2-A, H81363P1-A, H81363P2-A, H81364P1-A
Bestellnummer	2TMA130010A0001
	2TMA130010A0003
	2TMA130010A0004
	2TMA130010A0006
	2TMA130010A0007
	2TMA130010A0009
	2TMA130010A0010
	2TMA130010A0012
	2TMA130010A0013
	2TMA130010A0015

Aktuelle Version Firmware Update, Juni 2025

Aktueller Status:

Produkttyp	Bestellnummer	Webseite	Firmware
H813..P.-A	2TMA130010A0001 2TMA130010A0003 2TMA130010A0004 2TMA130010A0006 2TMA130010A0007 2TMA130010A0009 2TMA130010A0010 2TMA130010A0012 2TMA130010A0013 2TMA130010A0015	Link	Firmware: 1.14

BEMERKUNG:

Wir empfehlen Ihnen, immer die aktuellste Softwareversion zu installieren. Ansprüche aus Mängeln oder Schäden aufgrund einer nicht aktuell gehaltenen Softwareversion können nicht geltend gemacht werden.

FIRMWARE

Produkttyp	Version	Erscheinungsdatum	Updates und Release Notes
H813..P.-A-..	V1.14	Juni 2025	Neue Funktion: Die Überwachungsfunktion kann nun über SmartAP aktiviert oder deaktiviert werden, wenn das Gerät als Gebäude-Außenstation oder Torstation betrieben wird. Bug Fixes: Ein Fehler wurde behoben, bei dem das Gerät nach einem Neustart unerwartet vom DHCP-Modus in den Legacy-Modus wechseln konnte.
H813..P.-A-..	V1.12	Januar 2025	Neue Funktionen: • Vereinfachte Netzwerkstruktur: Alle Welcome IP-Geräte können an denselben Switch (gemeinsames Netzwerk) angeschlossen werden. Getrennte Netzwerke sind daher nicht mehr zwingend erforderlich. Dies reduziert die Installationskomplexität für Installateure und Integratoren. • Alle Welcome IP Geräte unterstützen nun dynamische Adressierung (DHCP), statische Adressierung oder den ABB Legacy Modus (ABB Protokoll basierend auf physikalischer Adresse). • Gruppenruf: Innenstationen können zu Rufgruppen zusammengefasst werden. Jeder Rufgruppe kann eine eigene Ruftaste an der Außenstation zugeordnet werden. • Rufumleitung: Der Türruf kann bei Bedarf an eine andere Innenstation weitergeleitet werden. Es können 10 verschiedene Rufumleitungen inkl. Zeitprofil definiert werden. • Die Ruftasten der Außenstationen mit physikalischen Tasten können nun in einer benutzerdefinierten Reihenfolge den Innenstationen zugeordnet werden. • Unterstützung für die Steuerung von Aufzügen hinzugefügt. Um die neuen Funktionen nutzen zu können, muss folgende FW-Version auf den Feldgeräten installiert sein: ▪ IP Touch 10 V3.05* (Aktualisierte Benutzeroberfläche*) ▪ IP Touch 7 V3.0* (Aktualisierte Benutzeroberfläche*) ▪ IP Touch 10 V2.53 ▪ IP Touch 7 V2.53 ▪ IP Touch Lite V1.12 ▪ Audio IP V1.25 ▪ Außenstation V1.55 ▪ Außenstation Mini V1.17



			▪ Smart Access Point V6.59
--	--	--	----------------------------